
PROTOKOL Nr 1112014 

Obrad II Sesji Rady Gminy Kotull 

odbytych w dniu 12 grudnia 2014r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 14°°, a zakonczyly siy 0 godz. 1520. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady 
Ilista obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 

Porz'ldek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad II Sesji Rady Gminy. 
2. 	 Uwagi do porz'!dku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie powolania skladu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie powolania skladu osobowego Komisji 

Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska Rady Gminy. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie powolania skladu osobowego Komisji Oswiaty, 

Kultury i Porz'!dku Publicznego Rady Gminy. 
7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie powolania skladu osobowego Komisji Budzetu 

i Finans6w Rady Gminy. 
8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie powolania skladu osobowego Komisji Zdrowia 

i Opieki Spolecznej Rady Gminy. 
9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wyboru Przewodnicz,!cych komisji stalych 

Rady Gminy. 
1 O.Podjycie uchwaly w sprawie wyboru Zastypcy Przewodnicz,!cego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy. 
II.Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014r. 
12.Podjycie uchwaly w sprawie okreslenia wynagrodzenia W 6jta Gminy Kotun. 
13 .Informacja Przewodnicz'!cego Rady 
14.Dyskusja i wolne wnioski 
15.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 
16.Zamkniycie Obrad II Sesji Rady Gminy 

Ad pkt. 1 

Przewodnicz,!cy Rady Teresa Brusniak otworzyla II Sesjy Rady Gminy Kotun. 

Stwierdzila quorum. Przywitala wszystkich przybylych na sesjy sohys6w, 




radnych, Radnego powiatowego Jana Kucia, W6jta Grzegorza G6rala, 
Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka. 

Ad pkt. 2 

Uwag do porzq.dku obrad nie zgloszono. 

Ad pkt. 3 
W6jt poinformowal zebranych, ze od poczq.tku sprawowania funkcji zajmowal 
siy bardziej sprawami organizacyjnymi niz nowymi inwestycjami i tak: 

1. 	 Odbyl spotkanie z Panem Janem Kurkusem - pelnomocnikiem Gminy 
Kotun w sprawie odszkodowawczej przeciwko wykonawcy kanalizacji 
sanitamej oraz naszego spadku w m. Brok. Skladamy pozew 0 wyplaty 
odszkodowania w pelnej wysokosci, poniewaz prowadzone do tej pory 
sprawy pojednawcze nie przyniosly oczekiwanych rezultat6w. 

2. 	 Poprosilem Paniq. Jolanty Branowskq., naszego architekta, aby sporzq.dzila 
dla nas informacjy 0 aktualnosci naszych plan6w zagospodarowania 
przestrzennego. 

3. 	 Przeprowadzono u nas kontroly z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony 
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie prawidlowosci wykonania 
inwestycji na SUW w Kotuniu. Natomiast dzisiaj te same dokumenty 
sprawdzal Urzq.d Marszalkowski. 

4. 	 Jesli chodzi 0 stan realizacji inwestycji gminnych, to Panstwu radnym 
zostal dostarczony w dniu dzisiejszym dokument dotyczq.cy wszystkich 
inwestycji prowadzonych przez Gminy Kotun, wysokosci tych inwestycji 
oraz stanu zaawansowania. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Adpkt4 
Przewodniczq.ca Rady poprosila radnych 0 zglaszanie kandydatur do Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy. Zaznaczyla, ze w sklad tej komisji moze wejsc 5 
radnych, takie sq. zapisy w Statucie naszej Gminy. JeSli zostanie zgloszonych 
wiycej os6b, poprzez glosowanie jawne nad kazdq. kandydaturq. ustalimy pelny 
sklad komisji. 

- Radny Michal Adamczyk zglosil radnego Antoniego Chojeckiego. 

- Radny Antoni Chojecki wyrazil zgody na pracy w komisji. 


- Radny Michal Bentkowski zglosil radnego Daniela Celinskiego. 

- Radny Daniel Celinski wyrazil zgody na pracy w komisji. 


-	 Radny Jacek Wozny zglosil radnego Michala Adamczyka. 
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-	 Radny Michal Adamczyk wyrazil zgody na pracy w komisji. 

- Radna Anita Drabarek zglosila radnego Tomasza Swinarskiego. 

- Radny Tomasz Swinarski wyrazil zgody na pracy w komisji. 


- Radny Daniel Celinski zglosil radn,! Anity Drabarek. 

- Radna Anita Drabarek wyrazila zgody na pracy w komisji. 


- Radna Barbara Plichta zglosila radnego Grzegorza Kubaja. 

- Radny Grzegorz Kubaj wyrazil zgody na pracy w komisji. 


Wiycej kandydatur nie zgloszono. 

Wobec tego, ze zgloszono 6 kandydatow, a Statut Gminy zaklada tylko 5 
czlonkow tej komisji Przewodnicz,!ca Rady zarz,!dzila glosowanie jawne nad 
kazd,! z kandydatur. Kandydat, ktory uzyska najnizsz,! liczby glosow nie bydzie 
mogl bye powolany do skladu Komisji Rewizyjnej. 

1. 	 Na kandydatury radnego Antoniego Chojeckiego radni oddali nastypuj,!c,! 
liczby glosow: za-12, przeciw-O, wstrzymalo siy-l. Dwoch radnych nie 
wziylo udzialu w glosowaniu. 

2. 	 Na kandydatury radnego Daniela Celinskiego radni oddali nastypuj,!c,! 
liczby glosow: za-14, przeciw-O, wstrzymalo siy-l. 

3. 	 Na kandydatury radnego Michala Adamczyka radni oddali nastypuj,!c,! 
liczby glosow: za-14, przeciw-O, wstrzymalo siy-l. 

4. 	 Na kandydatury radnego Tomasza Swinarskiego radni oddali nastypuj,!c,! 
liczby glosow: za-14, przeciw-O, wstrzymalo siy-l. 

5. 	 Na kandydatury radnej Anity Drabarek radni oddali nastypuj,!c,! liczby 
glosow: za-14, przeciw-O, wstrzymalo siy-l. 

6. 	 Na kandydatury radnego Grzegorza Kubaja radni oddali nastypuj,!c,! 
liczby glosow: za-3, przeciw-ll, wstrzymalo siy-l. 

Wobec powyzszego Przewodnicz,!ca Rady oznajmila, ze w sklad Komisji 

rewizyjnej sposrod zgloszonych kandydatow nie wejdzie radny Grzegorz Kubaj. 


Nastypnie odczytala projekt Uchwaly Nr II. 3.2014 w sprawie powolania skladu 

osobowego Komisji Rewizyjnej rady Gminy. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie (za-15) w glosowaniujawnym. 


Ad pkt. 5 

Przewodnicz,!ca Rady poprosila 0 zglaszanie kandydatur na czlonkow Komisji 

Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska Rady Gminy. 




- Radna Barbara Plichta zglosil kandydatury radnej Barbary Kwiejdy. 

- Radna Barbara Kwiejda wyrazila zgody na kandydowanie. 

- Radny Michal Adamczyk zglosila kandydatury radnego Michala 
Bentkowskiego. 

- Radny Michal Bentkowski wyrazil zgody na kandydowanie. 

- Radny Daniel Celinski zglosil kandydatury radnego Kazimierza Kowalczyka. 

- Radny Kazimierz Kowalczyk wyrazil zgody na kandydowanie 

- Radna Anita Drabarek zglosila kandydatury radnego Jacka Woznego. 

- Radny Jacek Wozny wyrazil zgody na kandydowanie. 

- Radna Hanna Pieczara zglosila kandydatury radnego Tomasza Swinarskiego. 

- Radny Tomasz Swinarski wyrazil zgody na kandydowanie. 

- Radny Michal Bentkowski zglosil kandydatury radnego Grzegorza Kubaja. 

- Radny Grzegorz Kubaj wyrazil zgody na kandydowanie. 

- Radna Barbara Kwiejda zglosila kandydatury radnej Barbary Plichty. 
Radna Barbara Plichta wyrazila zgody na kandydowanie. 

Wiycej kandydatur nie zgloszono. 

Przewodnicz'ica Rady odczytala projekt Uchwaly Nr IIA.2014 w sprawie 

powolania skladu osobowego Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych 

i Ochrony Srodowiska Rady Gminy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /15-za/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 

Przewodnicz'ica Rady poprosila 0 zglaszanie kandydatur na czlonk6w Komisji 

Oswiaty, Kultury i Ochrony Srodowiska Rady Gminy. 


- Radna Anita Drabarek zglosil kandydatury radnego Artura 
Skwierczynskiego. 

- Radny Artur Skwierczynski wyrazil zgody na kandydowanie. 

- Radny Michal Adamczyk zglosil kandydatury radnej Anity Drabarek. 

- Radna Anita Drabarek wyrazila zgody na kandydowanie. 

- Radny Michal Bentkowski zglosil kandydatury radnego Daniela Celinskiego. 



- Radny Daniel Celinski wyrazil zgody na kandydowanie 


- Radny Daniel Celinski zglosil kandydatury radnej Ewy Chmielewskiej. 


- Radna Ewa Chmielewska wyrazila zgody na kandydowanie. 


- Radna Barbara Plichta zglosila kandydatury radnej Hanny Pieczary. 


- Radna Hanna Pieczara wyrazila zgody na kandydowanie. 


- Radna Barbara Kwiejda zglosila kandydatury radnego Grzegorza Kubaja. 


- Radny Grzegorz Kubaj wyrazil zgody na kandydowanie. 


- Radny Jacek Wozny zglosil kandydatury radnego Antoniego Chojeckiego. 


- Radny Antoni Chojecki nie wyrazil zgody na kandydowanie. 


Wiycej kandydatur nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt uchwaly Nr II.S.2014 w sprawie 

powolania skladu osobowego Komisji Oswiaty, Kultury i Porz'!dku Publicznego 

Rady Gminy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie I1S-zaJ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 

Przewodnicz,!ca Rady poprosila 0 zglaszanie kandydatur na czlonkow Komisji 

Budzetu i Finansow Rady Gminy. 


- Radny Michal Adamczyk zglosil kandydatury radnego Jacka Woznego. 


- Radny Jacek Wozny wyrazil zgody na kandydowanie. 


- Radny Jacek Wozny zglosil kandydatury radnego Michala Bentkowskiego. 


- Radny Michal Bentkowski wyrazil zgody na kandydowanie. 


- Radny Daniel Celinski zglosil kandydatury radnego Antoniego Chojeckiego. 


- Radny Antoni Chojecki wyrazil zgody na kandydowanie. 


- Radny Tomasz Swinarski zglosil kandydatury radnej Hanny Pieczary. 


- Radna Hanna Pieczara wyrazila zgody na kandydowanie 


- Radna Anita Drabarek zglosila kandydatury radnego Michala Adamczyka. 


- Radny Michal Adamczyk wyrazil zgody na kandydowanie. 


- Radna Barbara Kwiejda zglosila kandydatury radnej Barbary Plichty. 




- Radna Barbara Plichta wyrazila zgody na kandydowanie. 


- Radna Barbara Plichta zglosila kandydatury radnej Barbary Kwiejdy. 


- Radna Barbara Kwiejda wyrazila zgody na kandydowanie 


Wiycej kandydatur nie zgloszono. 


Przewodnicz'!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr II.6.2014 w sprawie 
powolania skladu osobowego Komisji Budzetu i Finansow Rady Gminy. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 115-za/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 8 
Przewodnicz,!ca Rady poprosila 0 zglaszanie kandydatur na czlonkow Komisji 
Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Gminy. 

- Radny Tomasz Swinarski zglosil kandydatury radnego Artura 
Skwierczynskiego. 

- Radny Artur Skwierczynski wyrazil zgody na kandydowanie. 

- Radny Kazimierz Kowalczyk zglosil kandydatury radnej Ewy 
Chmielewskiej. 

- Radna Ewa Chmielewska wyrazila zgody na kandydowanie. 

- Radny Jacek Wozny zglosila kandydatury radnego Kazimierza Kowalczyka. 

- Radny Kazimierz Kowalczyk wyrazil zgody na kandydowanie. 

Wiycej kandydatur nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr II.7.2014 w sprawie 

powolania skladu osobowego Komisji Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady 

Gminy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 115-za/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 

Przewodnicz,!ca Rady poprosila radnych, aby w ci,!gu 5-minutowej przerwy, 

ktor,! za chwilky oglosi - czlonkowie poszczegolnych komisji rady wyznaczyli 

swojego przewodnicz,!cego a w przypadku komisji rewizyjnej takZe Zastypcy 

Przewodnicz,!cego tej komisji. 


Nast'lPi1a 5-cio minutowa przerwa w obradach sesji. 




Po wznowieniu obrad Przewodnicz,!ca poprosila czlonk6w poszczeg6lnych 
Komisji 0 zgloszenie kandydat6w na Przewodnicz,!cych komisji. 

1. Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska: 


- Radny Jacek Wozny zglosil kandydatury radnego Michala Bentkowskiego. 


- Radny Michal Bentkowski wyrazil zgody na kandydowanie. 


2. Komisja Zdrowia i Opieki Spolecznej: 


- Radny Artur Skwierczynski zglosil kandydatury radnej Ewy Chmielewskiej. 


- Radna Ewa Chmielewska wyrazila zgody na kandydowanie. 

3. Komisja Budzetu i Finans6w: 


- Radny Michal Adamczyk zglosil kandydatury radnego Jacka Woznego. 


- Radny Jacek Wozny wyrazil zgody na kandydowanie 

4. Komisja Oswiaty, Kultury i Porz'!dku Publicznego: 

- Radny Daniel Celinski zglosil kandydatury radnej Anity Drabarek. 

- Radna Anita Drabarek wyrazila zgody na kandydowanie. 

5. Komisja Rewizyjna: 


- Radny Antoni Chojecki zglosil kandydatury radnego Michala Adamczyka. 


- Radny Michal Adamczyk wyrazil zgody na kandydowanie. 

Wiycej kandydatur nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr 11.8.2014 w sprawie 

wyboru Przewodnicz,!cych stalych komisji Rady Gminy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /15-za/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 

Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak poprosila 0 zgloszenie kandydata na 

funkcjy Zastypcy Przewodnicz,!cego Komisji rewizyjnej rady Gminy. 


- Radny Michal Adamczyk zglosil kandydatury radnego Tomasza 

Swinarskiego. 


- Radny Tomasz Swinarski wyrazil zgody na kandydowanie. 




Wiycej kandydatur nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr 11.9.2014 w sprawie 

wyboru Zastypcy Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie 115-zal w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 
- Radna Barbara Plichta zapytala jakich lat i jakiej szkoly dotyczy zapis 

pkt. 2 ppkt "a" projektu uchwaly. 
- Przewodniczqca Rady wyjasnila, ze dotyczy to Szkoly w Zeliszewie 

Podkoscielnym. 
- W 6jt stwierdzil, ze w sprawozdaniu na podstawie kt6rego naliczana jest 

subwencja oswiatowa - szkola :lIe okreslila niepelnosprawnosc ucznia. 
- Uzupelniajqc wystqpienie W6jta protokolujqca wyjasnila, ze subwencja 

oswiatowa przyznawana jest na podstawie sprawozdan szkolnych 
okreslanych w skr6cie "SIO". W tym roku Urzqd Kontroli Skarbowej 
kontrolowal w naszej gminie prawidlowosc wielkosci pobieranej przez 
Gminy subwencji oswiatowej za lata 2010-2011. Subwencjajest r6zna dla 
ucznia pelnosprawnego i podwyzszona na ucznia z niepelnosprawnosciq. 
W zaleznosci od rodzaju niepelnosprawnosci oraz tego, czy jest to 
niepelnosprawnosc pojedyncza czy sprzyzona taki rodzaj subwencji ma 
r6zny ciyzar. Kontrolujqcy uznali, ze Dyrektor Zespolu Szk61 
w Zeliszewie Podkoscielnym w roku 2010 :lIe okreslil ciyzar 
niepelnosprawnosci jednego ucznia i wystqpiono 0 zwrot nienaleznie 
pobranej subwencji oswiatowej. Natomiast w 2011 roku stwierdzono taki 
przypadek ponownie w Zespole Szk61 w Zeliszewie Podkoscielnym (ten 
sam uczen) oraz w Publicznym Gimnazjum w Kotuniu. W przypadku tych 
nieprawidlowosci brak jest jeszcze ustalen ministerialnych, co do zwrotu 
nadplaconej subwencji. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly Nr 11.10.2014 

w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014r. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie (za-15) w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 12 

Brak pytan ani uwag. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly Nr 11.11.2014 

w sprawie okreslenia wynagrodzenia W 6jta Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie (za-15) w glosowaniujawnym. 


W tym miejscu W6jt podziykowal za podjycie tej uchwaly. Demokracja takjest 

ustalona, ze W6jta wybierajq mieszkancy Gminy ajego pobory ustalajq radni. 




Chce zapewnie, ze na to wynagrodzenie bttdzie pracowal z peInym 

zaangazowaniem i bttdzie staral sitt, aby bye godnym tego wynagrodzenia. 


Ad pkt 13 

Przewodniczq.ca Rady przypomniala radnym 0 nastttpujq.cych kwestiach: 


1. 	 Do konca grudnia muszq. bye zlozone oswiadczenia majq.tkowe. 

NiezIozenie tych oswiadczen skutkuje sankcjami przewidzianymi 

w ustawie 0 samorzq.dzie gminnym. 


2. 	 Do dnia 15 lutego Przewodniczq.cy Komisji skIadajq. Przewodniczq.cej 
Rady plany pracy na 2015 rok. 

3. Zacytowala radnym zapisy dotyczq.ce wyplacania diety radnym. W skazala 
na przypadki, kiedy ta dieta moze bye pomniejszona lub cofnittta. 

4. 	 Poinformowala takze, ze bezposrednio po sesji odbttdzie sitt spotkanie 
wszystkich radnych dotyczq.ce projektu budzetu gminy na 2015 rok. 

5. 	 Kolejna sesja odbttdzie sitt 29 grudnia, w poniedzialek, 0 godz. 14:00. 
6. 	 ZlozyIa wszystkim zyczenia swiq.teczne. 

Ad pkt. 14 
- W6jt Grzegorz G6ral korzystajq.c z okazji zlozyl wszystkim zebranym 

i ich rodzinom zyczenia swiq.teczne. 

- Radny powiatowy Jan Kue poinformowal, ze nie m6gI bye na pierwszej 
sesji tej rady, bo w tym samym czasie odbywala sitt sesja Rady Powiatu 
Siedleckiego. Pogratuiowal wyboru zar6wno radnym jak i W6jtowi. 
Stwierdzil, ze nie ukrywa, ze ten wyb6r okazal sitt po jego mysli. 
Nie bttdzie wam Iatwo. Kazda wasza decyzja nie bttdzie Iatwq. decyzjq. 
a juz na pewno nie uzyskacie powszechnego podziwu. Sprawowanie tej 
funkcji nie jest ani Iatwe ani przyjemne. Zaznaczyl, ze bttdzie obserwowal 
poczynania tej rady, zresztq. takjak i to robil w poprzedniej kadencji. 
W Radzie Powiatu Siedleckiego jest 3 radnych z Gminy Kotun. 
Opr6cz jego zasiada w niej jeszcze Wieslaw Klimek i Bartlomiej Kurkus. 
Wiadomo, ze powiat nie ma wittkszego przelozenia na dzialainose gmin, 
ale wsp6lnymi silami i wsp6lnq. zgoda mozna bardzo wiele zrobie. 
Obiecal wsparcie dla radnych przy planowaniu inwestycji na drogach 
powiatowych. 

Wiceprzewodniczq.cy Rady Artur Skwierczynski takZe zlozyl zyczenia 
swiq.teczne i pogratuiowal Radnemu Janowi Kuciowi ponownego wyboru. 
Stwierdzil, ze radny Jan Kue otrzymal najlepszy wynik w caIej Radzie 
Powiatu Siedleckiego. Stwierdzil, ze tak jak okreslil to radny powiatowy 
- to on tez bardzo uwaznie bttdzie sitt przyglq.dal pracy naszym radnym 
powiatowym. Radq. rzq.dzi teraz PSL, a wittc ugrupowanie z kt6rego Pan 
Kue startowal- w tej chwili jesli sitt cos nie uda, to nie bttdzie juz mozna 
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zwalac na innych - winni b~d,! ludzie z Pana ugrupowania. Nast~pnie 
odczytallist gratuluj,!cy radnym i W6jtowi wyboru przyslany przez Posla 
Na Sejm RP Krzysztofa Borkowskiego 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala list gratulacyjny Prezydenta RP 
Bronislawa Komorowskiego, kt6ry wplyn,!l na r~ce W 6jta Gminy. 

Na tym dyskusj~ zakonczono. 

Ad pkt. 15 
Protok6l w poprzedniej sesji zostal przyj~ty jednoglosnie lza-15! w glosowaniu 
Jawnym. 

Ad pkt. 16 

Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak 

podzi~kowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nast~pnie zamkn~la Obrady II Sesji Rady Gminy w Kotuniu. 


Proto 
insp. 

Elzbi PRZEW~C~"fRADY 

mg7·~f~iak 



